

MØTEREFERAT/-PROTOKOLL

Møte i: **Verneombudenes møte med ledelsen, NT-fak**
Møteleder/referent: John Arne Opheim/Martin H Petersen
Møtedato: 21.4.2016
Til stede: Margrethe Lindquist IG, Truls Ingebrigtsen IK, Arnfinn Kvarsnes HVO, Ken Arne Jensen IFI, Bjørnar Hansen TGO, Tine Hågensen Adm, Martin H Petersen HMS-rådgiver, Liv Ragna Garden personalsjef, John Arne Opheim fakultetsdirektør

Forfall:

Sak 1/16 Kort presentasjon av UiT og NT-fak sin årsrapport HMS 2015

Årsrapportene ble kort presentert med noen saker som angår NT-fak spesielt. Blant annet sikkerhetsopplæring og tilsyn fra myndigheter

Sak 2/16 Prioriterte HMS-områder NT-fak 2016

De tre prioriterte HMS områdene vedtatt i fakultetsstyremøte 19/4 ble gjennomgått:

1. Styrke og sikre HMS-opplæringen og dokumentasjon av denne, spesielt med fokus på verneombud, samt studenter og ansatte som arbeider i laboratorier.
2. Oppnå økt fokus og bevissthet blant ledere på deres holdninger, ansvar og arbeidsdeling i forhold til HMS
3. Oppnå økt sikkerhet i laboratorier særlig med fokus på risikovurderinger av potensielt farlige metoder, bruk av verneutstyr og arbeid med farlige kjemikalier

Sak 3/16 Runde – statusoppdatering fra verneombudene, hva er de viktigste HMS-relaterte sakene ved de enkelte instituttene

- IFI – ombygging kjeller Realfagbygget, pauserom er møterom og de ønsker alternativer – hvordan dimensjonere, hvor stort, ønsker innspill
- TGO – De har trange forhold og savner bla garasje/lager i Teknobygget, NOSWE etablerer seg i FP3, Ken-Arne foreslo bygging av carport i sørenden av Realfagbygget.
- IG – de er litt avventende på at det er mye som skal skje i Naturfagbygget, bla vindusbytte og biologene skal ut i 2017, skillevegg mangler i fartøylageret, Emilbua arbeider mye med og den skal nå tas mer i bruk. Paviljongen er gammel og sliten og har mye folk, ventilasjon for dårlig, de har bedt BEA om sykkelparkering, risikovurderer masse, god kontroll med hvor ansatte er på reise (ikke like god kontroll på hvor studenter er (skal de gjøre noe med))
- IK Realfag – Arbeider med stoffkartotek og risikovurderinger, arbeidet med utbedring av midtareal i 3. etg går meget tregt, dårlig luft noen kontor 3. etg, har fått saltolåser på alle laboratorier, det har vært litt innkjøringsproblemer, sluk/avløp som ikke fungerer og gir lukt i undervisningslab, FP3

- Adm – trimrom bra, flytting av 3 stk til IVT skaper litt uro i en seksjonm, har lyst til å få en felles aktivitet for hele fakultetet (f.eks. utedag i Kroken)

Sak 4/16 Sykefraværstatistikk NT-fak 1. kvartal 2016

Utarbeides 18. april og vil bli fremlagt på møtet

Sak 5/16 Hemis (BHT) samarbeid og oppgaver 2016

Kort info i møte om at NT-fak benyttet Hemis en del i 2015 men at potensialet er mye større. Det kan være arbeidsplassvurderinger, psykologtime, konflikthåndtering, legeundersøkelse, fysioterapeut, førstehjelpskurs osv. Vi skal ikke være redd for å bruke dem

Sak 6/16 Verneombud 2016-2018

Funksjonsperioden for dagens verneombud går frem til 31. juli 2016. Valg av nye verneombud gjennomføres ute i de enkelte enheter i løpet av mai/juni. Det går ut info om dette til instituttene og verneombudene om kort tid.

Sak 7/16 Orienteringssaker

Det ble i løpet av møtet informert både om nytt system for elektronisk avviksmelding som forhåpentligvis blir etablert i 2016, og snakket litt om dusj og garderobeanlegg i Realfagbygget (som nå kun er åpent for ansatte, ikke stud)

Sak 8/16 Eventuelt

Ingen eventuellsaker

Martin H Petersen

HMS-rådgiver

— —
Martin.h.petersen@uit.no

Mob 48 23 63 77